

LAT

Vasarnīca ar laivu piestātņi pie Liepājas ezera Pērkonē, Nīcas pagastā, Dienvidkurzemes novadā, 8 km no Liepājas. Īpašums sastāv no 50 kvm vasaras mājas ar 780 kvm zemi, kas ir sadalīta divos zemes gabalos. Laivu piestātne ir 30 m attālumā no mājas, īpašumam blakus ir Reiņu mežs. Vasarnīcai ir 1 stāvs, 2 istabas + virtuve + pieliekamais. Krāsns apkure, elektrība, ūdens nav, kanalizācija nav. Ēka ir būvēta no koka karkasa, siltināta ar 10 cm putuplastu un apšūta ar metāla ranilu, plastmasas logi, jauns jumts. Vasarnīcas teritorija ir skaisti iekopta.

Cena: 32000 €



RUS

Летний дом с причалом для лодки на берегу Лиепайского озера в Перконе, Никасская волость, Диевнйккурземский край, 8 км от Лиепай. Недвижимость состоит из летнего дома площадью 50 кв.м. и земли площадью 780 кв.м., которая разделена на два участка. Лодочный причал находится в 30 м от дома, дом находится рядом с лесом Рейню. В дачном домике 1 этаж, 2 комнаты+кухня+кладовая. Отопление печное, электричество, нет воды, нет канализации. Здание построено из деревянного каркаса, утеплено пенопластом 10 см и обшито металлическим ранилом, окна пластиковые, крыша новая. Территория летнего дома ухожена.

Цена: 32000 €



ENG

Summer house with a boat dock by Lake Liepāja in Pērkone, Nīcas parish, Dienvidkurzeme district, 8 km from Liepāja. The property consists of a 50 sqm summer house with 780 sqm of land, which is divided into two plots. The boat dock is 30 m from the house, the property is next to the Reiņu forest. The summer house has 1 floor, 2 rooms + kitchen + pantry. Furnace heating, electricity, no water, no sewage. The building is built from a wooden frame, insulated with 10 cm foam and sheathed with metal ranil, plastic windows, new roof. The territory of the summer house is beautifully maintained.



Price: 32000 €







AMBERLAND

Nekustamie īpašumi • Недвижимость • Real Estate